
Generalforsamling den 9. juni 2024, kl. 10,00 
Lagunen Kro 
 
Fra bestyrelsen var mødt 
-Kurt Jensen, formand 
-Jørgen Mariegaard, vejformand 
-Betina Bækman, kasserer 
-Martin Martensen 
 
Der henvises til indkaldelsen – m h t dagsorden. 
 
Dirigent 
Keld Richter blev valgt 
 
Referent 
Martin Martensen blev valgt 
 
Beretning: 
Der henvises til separat beretning – hjemmesiden – udarbejdet af formanden. 
 
Bemærkning til beretning: 

- Stier skal holdes af de enkelte grundejere – for mange steder, hvor dette ikke overholdes. 
- Langsigtet plan efterspurgt af grundejer m h t afvanding m.v. Formanden besvarer 

bestyrelsens forslag på senere punkt i dagsordenen. 
- Der blev udtalt ros for vedligeholdelse af vore veje. 
- Rettelse til indkaldelse – fremadrettet – der henvises til forkert §. Dagsorden revurderes og 

tilpasses jvf vedtægter. 
- Ledningsnet vurderes at være del af vedligeholdelsesopgaver i forening – der blev henvist 

til formulering i foreningens vedtægter. Ledningsnet vurderes at være afvanding – hvor 
foreningen skal afholde visse omkostninger på hovedledninger. 

- Grundejer opfordrede til langsom kørsel på vore veje – nogle grundejere overholder IKKE 
de anbefalede 20 km – desværre er nogle målt til 70 km i timen. 

- Nedslidning af vejnettet lider under hurtig kørsel – samt tunge biler. 
- Der blev stillet spørgsmål til kvaliteten af asfalt – der blev foreslået, at undersøge 

muligheder og priser på forbedret kvalitet. 
- Spuling af afvandingsrør – blev drøftet. Bestyrelsen meddelte at spuling vil blive 

gennemført. Hidtil gennemført hvert andet år – oftere spuling vurdereres løbende. 
 
Regnskabsaflæggelse. 

- Regnskab gennemgået af kasserer. Regnskab godkendt. 
- Regnskab ligger på foreningens hjemmeside. 
- Bankrenter drøftet – meget få kroner i renter af pæn formue. Der blev henvist til 

banksystemets prissætninger – herunder periode med negative renter. 
-  

 



Indkomne forslag 
- Der er ikke modtaget forslag fra foreningens medlemmer. 
- Bestyrelsens forslag til kontingent – behandlet under punktet kontingent. 

Kontingent. 
- Bestyrelsen foreslår kontingentforhøjelse til 1000kr p.a. Kontingentforhøjelse godkendt. 
- Kontingentforhøjelsen begrundes i øgede udgifter til vejvedligeholdelse samt udskiftning af 

rør i afvandingssystemet.  Udskiftning af afvandingsrør – tanken er årlige udgifter på niveau 
+/- omkring 200.000kr. 

- Kontingentforhøjelsen gælder alle grundejere. 
- Et medlem foreslog årlig kontingent på 2.000kr – med baggrund i de udfordringer omkring 

grundvand og overfladevand, som allerede kan konstateres og omkostninger til 
afhjælpning. 

 
Valg til bestyrelse 

- Formand Kurt Jensen – genvalgt 
- Jørgen Mariegaard – genvalgt 
- Martin Martensen - genvalgt 
- Hanne Christensen – genvalgt 
- Nina Madsen – genvalgt 

 
Revisor 

- Jimmi Justesen, Ørnevej 3  valgt  
- Revisorsuppleant. Ib Jensen – genvalgt 
-  

 
Eventuelt 
Ingen emner til drøftelse. 
 
Dirigenten afsluttede generalforsamlingen – takkede for god dialog. 
 
9. juni 2024 
 
Martin Martensen 
Ref. 

 
 


